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Prezident Autoklubu ČR 
 
 

V Praze 3. dubna 2025 
 

 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

uplynulý víkend odstartovala prvními závody letošní sezóna motorsportu. Zahájen byl 

domácí šampionát v rallycrossu, první závod mistrovství republiky ve Flat Tracku se konal na 

plochodrážním stadionu Markéta v Praze. Ve Zlíně a v Praze se konalo pravidelné předsezónní 

testovaní závodních automobilů s registrační značkou. Na mezinárodní úrovni se zaskvěl český 

reprezentant Lukáš Hutla, když na začátku března vyjel v polském Sanoku titul mistra Evropy 

v ledové ploché dráze. Skvělý úspěch, jde o historicky vůbec první evropský titul pro Českou 

republiku v této nesmírně atraktivní disciplíně. Dovolte mi při této příležitosti se ještě vrátit 

k zimní sezóně motocyklového sportu, která se zejména díky profesionálnímu a nesmírně 

obětavému přístupu všech pořadatelů a činovníků povedla uskutečnit. Přestože i letos byly mrazy 

a přírodní sníh spíše výjimkou, nezměrným organizátorským úsilím se konal jak republikový 

šampionát v motoskijöringu, tak mistrovský závod v ledové ploché dráze, v obou případech 

s mezinárodní účastí a za účasti velkého počtu příznivců. Gratuluji a děkuji všem pořadatelům! 

V polovině března se v klubovém domě sešli v hojném počtu členové Klubu závodníků 

veteránů Autoklubu ČR na své jarní schůzi. Oceněni byli oslavenci, kteří si v prvním pololetí 

připomínají významné životní jubileum, v diskuzi zazněla řada přínosných příspěvků. Jsem rád, že 

se vrací k periodicitě dvou setkání ročně, kterou přerušila doba covidu. Podpora Autoklubu ČR 

Klubu závodníků veteránů je dlouhodobě stabilní, vážíme si osobností, které psaly naši historii a 

podílely se na úspěších českého motorsportu.  

Z mezinárodní diplomacie připomenu zasedání Motocyklové asociace středoevropských 

zemí MACEC ve Varšavě, kde byly shrnuty výsledky za minulý rok a schválen letošní kalendář. 

Setkání jsem se účastnil společně s viceprezidentem pro motocyklový sport Petrem Moravcem, 

bylo srdečné a družné. Společně s Polskem jsme v rámci MACEC nesilnější a organizačně 

nejpilnější federací. Kolega Moravec spočítal, že jen pro letošní rok je u nás v motocyklovém 

sportu naplánováno čtrnáct závodů mistrovství světa nebo Evropy! 

Děkuji všem zástupcům klubů, kteří se účastnili XV. Výroční konference Autoklubu ČR. Na 

programu bylo zhodnocení minulého období v oblastech našich činností, marketingu a 

ekonomiky, projednání plánů aktivit a předběžného rozpočtu na letošní rok. Moc si vážím široké 

diskuze o budoucnosti klubového domu, jehož technický stav vyžaduje zásadní investice do 

rekonstrukce, během které jste vyjádřili své názory. Prezídium Autoklubu ČR následně na základě 

jednomyslně přijatého usnesení XV. Výroční konference vyhodnotí proběhlou diskuzi, zváží 

všechny předložené podněty a návrhy, vypracování dalších navrhovaných podkladů a předloží 

členské základně návrhy řešení ve věci problematiky klubového domu.  

 Se srdečným pozdravem 
Jan Šťovíček 
prezident Autoklubu ČR 


